南區區議會(2012-2015)屬下交通及運輸事務委員會第一次特別會議議程

Agenda for the 1st Special Meeting of the Traffic & Transport Committee Southern District Council (2012-2015)

日期: 2015年5月13日(星期三) Date: Wednesday, 13 May 2015

時間:上午 10 時正 Time: 10:00 am

地點:香港 Venue: SDC Conference Room,

香港仔海傍道 3 號 1/F Ocean Court,

逸港居一樓南區區議會會議室3 Aberdeen Praya Road,Aberdeen, Hong Kong.

<u>議程</u> Agenda

- 一、 西港島綫通車後的公共交通服務重組計劃安排 (交通文件 15/2015 號)
- 1. Public Transport Re-organisation Plans to tie in with the Commissioning of the West Island Line (T&TC Paper No. 15/2015)

南區區議會秘書處 2015年5月 Southern District Council Secretariat May 2015

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc/2012_2015/committee_meetings.html),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/en/2012_2015/committee_meetings.html) within 3 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the following T&TC meeting.